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Zápis zo Schôdze Představenstva kolejního klubu Pod-O-Lee 2/2016 
 

Termín:  streda 20. I. 2016, od 20:00 

Číslo schôdze:  2/2016 

Miesto:   Zasadacia miestnosť kolejního klubu Pod-O-Lee 

Zapisoval:  Jozef Beneš (SBA) 

Prítomní: HP: Ondřej Karmazín P 

   Jozef Beneš  SBA 

   Marko Žbirka  SBB 

   Lukáš Tájek  SBC 

   Vojtěch Vastl  SBE 

   Jozef Šebák  M, poverený hlasovacím právom za SBF 

   Jiří Pospíšilík  zSN, hlasovacie právo za SN 

   Lukáš Kasič  SS 

   Jakub Jenča  SD 

   Jaroslav Krejza  SG 

   Michaela Reicheltová SP, vymenovaná počas schôdze 

   Peter Mikolaj  SH, vymenovaný počas schôdze 

  Hostia: Henrieta Bacigálová zSBB 

   Václav Fanfule  I 

   Ondřej Gróf  DDR, vymenovaný počas schôdze za zSBE 

   Pavel Bělík  vymenovaný počas schôdze za zSP 

   Vít Hořeňovský  vymenovaný počas schôdze za zSH 

   Kristýna Vračková 

   Matúš Priščák  zSBA 

   Ota Tořínský  E, zSG 

   Eva Ptáčková  zSBC (príchod 20:10) 

   Jiří Kramář  (príchod 20:22) 

   Karel Jakubů  (príchod 20:25) 

   David Holý  VIP (príchod 22:15) 

   Robert Vojčík  VIP 

   Rodion Sabirov  (nie je zapísaný v prezenčnej listine) 

Ospravedlnení:  Tomáš Pilík  SBF 

Petr Beneš  SN 

Neospravedlnení: Jan Ševčík  SBD
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P zahajuje o 20:08 2. schôdzu Představenstva kolejního klubu Pod-O-Lee v roku 2016. 

Počet osôb s hlasovacím právom: 10 

Kolečko 

SBC iniciuje predstavovanie účastníkov schôdze, pretože viacerých ľudí nepozná. 

Hosť R. Sabirov žiada o odpustenie zvyšku trestu za sťahovanie torrentov. Odpracuje uprataním skladu na 

bloku C. 

Zasadačka prešla upratovaním. P ďakuje ľuďom, čo pomohli.  

SBB sa pýta, či P niečo bude riešiť s p. M., sťažuje sa na úklid, sú sťažnosti na Facebooku. 

M prosí správcov blokov, aby zistili situáciu.  

SBB konštatuje veľké zhoršenie.  

zSBB sa sťažuje, že už týždeň neumyli podlahu.  

P sa pridáva, na bloku C tiež zhoršenie.  

zSBC potvrdzuje, tento týždeň upratovačka prišla až o 20:00.  

SBB sa ďalej sťažuje, že upratovačky telefonujú počas upratovania, čím sa zdržujú a nestíhajú, taktiež sa 

neupratujú poličky v sprchách, ako sľúbila p. Makulová. 

Program schôdze 

P predstavuje program schôdze. 

Uznesenie č. 1 

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaľuje program Schôdze Představenstva kolejního klubu  

Pod-O-Lee 2/2016 zaslaný do konferencie predstavenstvo@pod.cvut.cz dňa 20.1.2016 o 20:19. 

» (∑: 10; +: 10; -: 0; ±: 0;  Uznesenie bolo prijaté.) 

 

Výsledky volieb, vymenovanie nových správcov a informácia o narušení priebehu volieb 

SD (predseda volebnej komisie) informuje o výsledku volieb. SP bola zvolená vlastným 

hlasom – M. Reicheltová. Voľby na SH, Peter Mikolaj získal 46 hlasov, Karel Jakubů získal 25 hlasov, 4 hlasy boli 

neplatné, 1 hlas bol neplatný a odovzdaný volebnej komisii, ktorá danej osobe vydala nový hlasovací lístok. Sťažnosť 

na veľkú dieru v urne.  

SBB (člen volebnej komisie) hovorí, že urna už funguje roky a neboli sťažnosti. Pri urne sú vždy min. 2 

členovia VK, takže je strážená. 

SD pokračuje o narušení bezpečnosti, 2 ľudia sa prihlásili do konferencie volby@pod.cvut.cz dňa 13.1.2016 

po 0:00 (po pôvodnom termíne ukončenia podávania kandidátok), SBC a K. Jakubů - kandidát. Riešené predĺžením 

podávania kandidátok a odložením volieb, ktoré už boli v poriadku.  

P súhlasí s konaním volebnej komisie.  

zSBC sa pýta na bezpečnosť, naznačuje manipuláciu volieb.  

SS hovorí, že mali admin heslo.  

zSBC hovorí, že kandidátka P. Mikolaja nevyhovovala predpisu.  

M sa pýta, že aký predpis myslí. 

zSBC nevie.  

SS sa pýta, že odkiaľ má takéto informácie.  

SBC sa priznal, že jej to povedal. 

P sa pýta K. Jakubů na jeho kandidátku, kde napriek jej nezhodám s IP o voľbe predsedu bol zvolený.  

K. Jakubů pokračuje, že naznačoval SS, aby zmenil heslo už v decembri 2014. Vraj sa pozeral, či prišla jeho 

kandidátka.  

SD a SBB ho opravujú, že sa nemal čo pozerať.  

K. Jakubů ukazuje kandidátky od P. Mikolaja, vytýka nedostatky. Pribudla kandidátka po 0:30, ale čas 

príchodu mala 23:47.  
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R. Vojčík hovorí ako funguje konfera, je úplne jedno, čo je na serveroch, dôležité je to, čo je nakoniec v 

schránke a pripomína, že rozhodovanie je na volebnej komisii. Taktiež hovorí, že sa môže hocikto prihlásiť do 

konfery, všetko je ale na volebnej komisii.  

M sa pýta K. Jakubů, že prečo ma kandidátky P. Mikolaja, keď sa šiel len pozrieť, či prišla jeho kandidátka.  

K. Jakubů odpovedá, že ho zaujali časy príchodu kandidátok.  

SS informuje, že dostal 13.1.2016 okolo 2:30 SMS od K. Jakubů a pozrel sa preto do konferenčného serveru 

a objavil viaceré prístupy od SBC, K. Jakubů, SD, a preto hneď zablokoval prístup do serveru cez webové rozhranie. 

Nevie, aké nezrovnalosti K. Jakubů našiel, on keď sa pozeral, tak bolo všetko v poriadku, naznačuje, že K. Jakubů 

mohol manipulovať ním stiahnuté súbory, ktoré teraz prezentuje.  

K. Jakubů spochybňuje obsah mailu, ktorý prišiel okolo 1:00, pýtal sa na IT oddelení Fakulty dopravnej aj v 

nejakej firme, kde mu v oboch prípadoch povedali, že sa muselo manipulovať s časom na serveri.  

P to označuje za špekuláciu. Vždy, keď boli informácie zverejnené pred termínom, vyhlásili sa na nanovo 

voľby, čo je na volebnej komisii. Do opakovaných volieb sa K. Jakubů prihlásil a prebehli v poriadku.  

K. Jakubů hovorí, že tento klub bol pozastavený CEN SU ČVUT, tak čaká, že budú konať kóšer.  

SD hovorí, že preto volebná komisia rozhodla ako rozhodla.  

SBB sa pýta K. Jakubů, prečo neinformoval volebnú komisiu. Ďalej každá kandidátka je platná až po 

schválení volebnou komisiou, žiaden člen neschválil kandidátku P. Mikolaja prezentovanú K. Jakubů. Potom, ako 

bola narušená bezpečnosť boli nanovo vyhlásené voľby.  

J. Kramář je šokovaný, že sa zaoberáme zneužitím prístupu, pričom bolo odhalené falšovanie kandidátok, 

ktorým by sme sa mali zaoberať skôr. Malo by sa riešiť, že kto za to môže. Chce znalecký posudok. Pýta sa, čo s tým 

predstavenstvo bude robiť.  

SBB hovorí, že došlo k zneužitiu bývalého postavenia, prirovnáva k svojej práci, kde by ho to stálo 

minimálne miesto. Špekulácie, vážne obvinenia. Osobne nevidí dôvod na riešenie tu na schôdzi. Výsledok volieb 

nebol ohrozený.  

SS si priznáva chybu, menil prístupové údaje, volebná konfera mu unikla, v maili prebral zodpovednosť. 

Zároveň dáva za pravdu R. Vojčíkovi. Ale dá sa tam nastaviť aj spam filter, kde by mohol niekto nastaviť 

zahadzovanie mailu určitej osoby. Konfery sú na spätné dohľadávanie informácií.  

SD sa pýta, že čo chcú riešiť. Problém je vyriešený, voľby prebehli a boli v poriadku, prebehli riadne a 

férovo.  

SBC vraj mal admin a nahliadacie práva k volebnej konferencii, tiež si všimol nezrovnalosti ako K. Jakubů.  

Veľké špekulácie od K. Vračkovej, SBC, K. Jakubů a J. Kramářa. , 

SS hovorí, že všetka vina je na ňom, keď s tým majú problém.  

P sa pýta predstavenstva, či to chce riešiť.  

Všeobecná zhoda, že nie. 

P sa pýta predstavenstva, či má niekto výhrady voči voľbám. 

Nikto nemá výhrady.  

 

P menuje Michaelu Reicheltovú (ID5467) do funkcie Správce projektů na základe jej zvolenia do funkcie 

vlastným hlasom. 

Počet osôb s hlasovacím právom: 11. 

P menuje Petra Mikolaja (ID4459) do funkcie Správce hudebny na základe jeho zvolenia vo voľbách 

uskutočnených dňa 19.1.2016. 

Počet osôb s hlasovacím právom: 12. 

Menovanie zástupcov 

P vyzýva na menovanie zástupcov.  

SP navrhuje P. Bělíka, moderátora Podolských Vánoc. 

P menuje Pavla Bělíka (ID4796) do funkcie zástupce Správce projektů. 

SH navrhuje V. Hořeňovského, pomáhal mu v minulosti s akciami, vybavením hudebny. 

P menuje Víta Hořeňovskeho (ID5513) do funkcie zástupce Správce hudebny. 

SBE navrhuje správcu DDR O. Grófa za svojho zástupcu. 

P menuje O. Grófa (ID5476) do funkcie zástupce Správce bloku E. 
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Schválenie zápisov 

P otvára ďalší bod, schválenie zápisov. 

Uznesenie č. 2 

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaľuje zápis zo Schôdze Představenstva kolejního klubu   

Pod-O-Lee 1/2016 zaslaný do konferencie predstavenstvo@pod.cvut.cz dňa 13.1.2016 o 15:28. 

» (∑: 12; +: 10; -: 0; ±: 2; Uznesenie bolo prijaté.) 

Výročná správa 

P pokračuje na ďalší bod, pripomína výročnú správu za rok 2015. Eviduje od SS, žiada 

SH a exSP = M, prípadne SD alebo zSN.  

zSN s SN niečo možno pripravia.  

P hovorí, že Hlásenie o stave klubu posielali 3 dni po termíne, čo je asi klubový rekord, odvody pre CEN SU 

ČVUT snáď už stihnú včas. 

Zdraženie členského poplatku Pod-O-Gym 

P otvára ďalší bod, zdraženie Pod-O-Gymu.  

SG oboznamuje s výsledkami ankety zaslanej do predstavenstva. Pomáha mu zSG. Pridáva sa aj 

P, vyzdvihuje upratovanie. Popisujú situáciu s nefunkčnými strojmi v aerobke. Ľudia považujú nové zariadenie za 

dôležité, na čo je potrebné zvýšenie poplatkov. SG konštatuje, že ľudia už chcú viac luxusu, nie špinavú "zaplivanú" 

posilku. Väčšina užívateľov súhlasí so zvýšením príspevku, pre cca 10 ľudí by to bola prekážka.  

Ďalej zSG popisuje rast počtu členov Gymu. 33% na 42% členov klubu (od 2013). Predpokladané zvýšenie 

príjmu o cca 90000 Kč, čo je výška nájmu. Porovnáva so Strahovom, kde je vyššia kapacita a menej členov, tým 

menšie výdaje na údržbu. Ďalej popisuje výhľad do budúcna a investície. 

zSN sa pýta koľkí členovia Pod-O-Gymu sú ubytovaní na POD.  

P odpovedá, že sa to nedá zistiť, nemáme zoznam ubytovaných. Odhaduje počet mimokolejných na 70.  

M hovorí, že v DUSPSe vyfiltroval 88.  

zSN chce zvýšiť poplatok pre mimokolejných.  

SG si nemyslí, že zvýšenie poplatku negatívne ovplyvní kolejných užívateľov.  

P hovorí o veľkej vyťaženosti gymu a zlý stav kardio zóny a málo ôs na cvičenie. Gym neprispieva do 

rozpočtu. Hovorí o bastlírni, prípadná možnosť jej presunu do čajovne, ale treba peniaze. Chce obnoviť aj sieť (core 

prvok, ...). Pýta sa na využitie 100Mbit, naznačuje možný úbytok členov používajúcich našu sieť po zlepšení a 

zlacnení mobilného internetu, kedy by gym držal klub pri živote. Hovorí o vízii do budúcnosti. 

M sa pýta SG na kapacitu.  

SG hovorí o miestach, ktoré sa dá využiť na cvičenie. Aerobka ma 1/2 kapacitu - pridá sa pás, veslo. V 

nohárni vie o 1/4 zvýšiť kapacitu. V lifterni bude päťnásobná kapacita. Telocvičňa zostane na rovnakej kapacite. 

K. Jakubů hovorí, že za jeho predsedníctva sa žiadalo dvakrát o zdraženie a SP SU ČVUT to zamietol, pretože 

to s nimi nebolo dosť prebraté. Prebehlo to teraz?  

D = M to rokoval s SP SU ČVUT, vraj predtým boli málo informovaný.  

K. Jakubů nesúhlasí.  

D to bude rokovať aj neoficiálne s delegátmi SP SU ČVUT, ak to bude potrebné.  

zD = SBB hovorí, že to neschválili pre to, ako to bolo prezentované.  

K. Jakubů hovorí, že poslal podklady od SG.  

P kontruje, že neboli poslané PDF, ale XLS so skrytými bunkami, čo SP SU ČVUT vadilo. 

SG informuje o survio. Možný export výsledkov do DOC, PDF a pod. Predostiera možnosť zaobstarať 

platenú verziu.  

P hovorí, že nebolo dosť dotazníkov na zaobstaranie survia, cena 3500 Kč. 

zSBB sa pýta na počet členov Pod-O-Gymu. 

SS z DUSPSu zistil 472. 
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P sa pýta na návrhy na možnú podobu kolečka.  

SS hovorí o infoschôdzkach, ktoré trvali dlho, cez 1 hodinu, riešili sa aktuálne problémy. Je ale stále za 

infoschôdze.  

P nadhodil aj možnosť Hangouts, Skype for Business. 

Uznesenie č. 3 

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaľuje zdraženie členského poplatku s prístupom do Pod-O-

Gymu pre schválenie SP SU ČVUT na 800 Kč na semester. 

» (∑: 12; +: 11; -: 0; ±: 1; Uznesenie bolo prijaté.) 

 

P by chcel zdraženie už od marca.  

SBB nesúhlasí, lebo už teraz sa dá platiť.  

M hovorí, že po schválení SP by šiel mail, že do 15.3. je za 600 Kč.  

K. Jakubů si myslí, že to neprejde cez SP SU ČVUT. 

Predstavenstvo odporúča zdraženie od 16.3. v prípade schválenia SP SU ČVUT. Ak to nebude možné, tak 

od nasledujúceho obdobia. 

Rozpočet 

P otvára posledný bod - rozpočet na ZS 2015. 

P odôvodňuje rozpor v stĺpčekoch odhadovaných disponibilných prostriedkov prebiehajúcimi platbami. 

 

Pod-O-Gym 

P ma výtku pri Benchpresse. Zapeklitá situácia, nedorozumenie o daniach, platí klub, nie FSP, 1 zle 

vystavená faktúra, vyčerpalo sa 35000 Kč. 

P sa pýta zSBE na FSP na DDR. Chcel by zafinancovať nájom - 5000 Kč. 

SG chce kettlebell 40kg určite, sandbag chce 15kg.  

zSBA chce 25kg, nemyslí si, že tam bude 15kg využitý.  

SG dáva na názor zSBA. Ďalej chce kotúče, pás.  

P hovorí, že pás je možný aj lacnejšie, ale s horším servisom. Pri drahšom bude možný aj o 10 rokov, možný 

aj do nasledujúceho dňa, nie o 30 dní.  

SG chce klietku a odporové gumy aj s poštovným, 2 páry lezečiek, 1500 Kč na akciu Jak cvičit. Chce dopísať 

gumy na stenu do lifterny za 20000 Kč. Tým pádom sa škrtá klietka.  

P má protinávrh. Chce sandbag, vyhnúť sa kotúčom, zobrať eliptical miesto pásu - šetrí kĺby. Radšej osy, je 

ich málo. K nim klietku a 2ks lezečiek.  

zSBC sa pýta, kam chcú klietku.  

P odpovedá, že do lifterne. Uisťuje, že sa zmestí. 

SBB sa stotožňuje s P. 

zSBA konštatuje, že ľudia nevedia ako cvičiť, nezúčastňujú sa seminárov o cvičení, ktoré potrebujú.  

P sa pýta R. Vojčíka na posledné Ako cvičit.  

R. Vojčík odpovedá, že tam bolo skoro toľko školiteľov ako školených.  

P konštatuje malý záujem.  

SS sa pýta na možnosť trénerov.  

zSBA odpovedá, že na to sú správcovia gymu, malo by to byť na stránke.  

P súhlasí z neznalosťou ľudí, ale nedajú si pomôcť. On a SG sú vyškolení.  

zSBA tvrdí, že ohľadom strojov - menej je viac.  

SG kontruje, že nikto by tam nechodil.  

SS upozorňuje, že odbehli od témy. 
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Projekty 

SP obhajuje Fond projektov - Akce prvák, Mezi bloky a pod.  

exSP = M hovorí, že lepšie, ako schvaľovať pevné čiastky, pretože sa nedá presne povedať, koľko čo bude 

stáť.  

P sa pýta SP, čo chce z toho čerpať na MB.  

exSP hovorí, že nielen MB, ale aj napr. projekty z FSP. Chcú lepšie kapely na MB.  

P hovorí, že sa s tým dá operovať voľne, takže keď s niečím príde SP, je to na uvážení P, M a E. Musí to 

preschváliť predstavenstvo.  

exSP = M do toho nechce kecať, ale on zostavoval rozpočet, tak kecá a obhajuje.  

P to vidí ako možný škrt. 

SP v hrách problém nevidí, P súhlasí. 

DDR 

Správca DDR = zSBE obhajuje hry na XBOX, sedacie vaky.  

P to vidí ako úvodnú investíciu, problém vidí v chýbajúcom nájme, preto to vidí prípadne na FSP, do budúcna 

v ZS vždy započítať 5000 Kč za nájom. 

 

Bloky 

P súhlasí. 

SBE sa pýta, či sa majú výdavky spojené s trúbami na bloku C čerpať z klubového rozpočtu.  

P chce preskúmať možnosť čerpania 4Kč fondu, minimálne čistiace prostriedky z rozpočtu. R. Vojčík 

upozorňuje, že je nová riaditeľka SÚZu a nemáme sa od nej nechať tlačiť do vecí, čo má zaobstarať SÚZ.  

zSBC mala informácie od p. Makulovej, že trúby sú na bloku C načierno.  

SBB vyvracia, trúby sú uvedené na stránke SÚZu vo vybavení koleje. 

 

KS 

P súhlasí zo sudovňou, bol by rád keby sa do toho pustil M. Neoral alebo K. Vračková.  

K. Vračková obhajuje rozpočet.  

zSBC podporuje umývateľne podsedáky.  

M hovorí, že by prípadné ďalšie výdaje mohli vydržať do marca. 

 

SN 

SS hovorí, že pod 300000 Kč na sieťovú rezervu nejde.  

zSN sa pýta na aktuálnu výšku sieťovej rezervy. 

P spočítal výšku sieťovej rezervy na cca 699000 Kč (čistá, nealokovaná) a 387500 Kč (odpisy).  

zSN sa pýta na financovanie wi-fi.  

P by nerád videl návrh na kúpu wi-fi prvýkrát na schôdzi.  

zSN by chcel naprv doriešiť zabezpečenie siete a zapojiť nové Ciscá.  

P sa pýta, čo konkrétne prinesie nové Cisco bežnému užívateľovi.  

zSN odpovedá, že priemernému nič.  

P by ich tiež chcel zapojiť, ale ak wi-fi nebude v budúcom semestri, bude to prúser. Mal to v programe, chce 

to presadiť.  

zSN chce riešiť zabezpečenie.  

SS presadzuje do budúcnosti skôr wi-fi ako nové Ciscá na ďalšie bloky.  

P sa pýta na časový harmonogram wi-fi.  

zSN hovorí o výbere dodávateľa, testovaní, nasadení.  

SBB sa pýta, či nové Ciscá budú trvať viac ako mesiac.  

zSN odpovedá, že čakajú na koniec skúškového, patch káble, organizer. Problém s nefungujúcou 

streamovanou TV na nových Ciscách.  

SBB to nepovažuje za takú prioritu. Podľa neho blbosť kvôli tomu odkladať nasadenie Cisiec.  

zSN sa toho nebojí.  

P hovorí, že sa zaplatilo 800000 Kč a Ciscá nie sú zapojené.  
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SS súhlasí s P, malo sa to už skonfigurovať.  

zSN hovorí, že teraz to beží paralelne. Chce to pekne vyviazať.  

SS je skôr za pokrok.  

SD by počkal po skúškovom.  

SS kontruje, že keď nastúpil, tak prehrabával sieť vždy cez noc, aby neovplyvnil užívateľov. Wi-finy sú 

nadlho, treba pravidlá na prepínanie medzi pevnou sieťou a wi-fi.  

M radí, nech konzultujú s techSU - Petr Hodač. Takisto chce SiliconHill spolupracovať na bastlírni. 

R. Vojčík hovorí, že treba nakonfigurovať tie Ciscá a suhlasí s SS ohľadom pravidiel. 

D. Holý nevie na čom sa to postaví, ale každý dodávateľ dá podporu. 

Treba im dať plány budov a oni poradia. Nie je to prvý krát, čo sa toto deje (nezapojenie techniky), predtým 

to boli servery. 

SS súhlasí s D. Holým. 

P hovorí, že nie je pravda, že predstavenstvo je nečinné, ako tvrdil zSN. SN je podľa neho vyťažený, je na 

zváženie, či by sa nemali vymeniť. 

SG hovorí, že pomáhal s wi-fi na bloku B s amatérskymi prácami (káble, ...). 

P nechce unifi.  

R. Vojčík reaguje, že on mal na mysli hlavne integráciu. Vždy to zlyhá na programovaní do DUSPSu. 

SS kontruje na tvrdenie zSN, že ľudia sú, a pomôžu. Hovorí z vlastnej skúsenosti - pred rokom sa mu na 

hackerspace prihlásilo cca 20 ľudí. Problém v príliš oficiálnych mailoch. 

P súhlasí s 300000 Kč na sieťovú rezervu. 

 

P vyhlasuje prestávku do 22:50. 

 

Schôdza pokračuje o 22:55. 

 

Hudebna 

SH obhajuje, dopĺňa 1000 Kč na rytmičák, starý znie mizerne.  

zSH sa pridáva, on ho predáva.  

SBB sa pýta, či nie je treba faktúru/blok. 

D. Holý si myslí, že do určitej sumy môže faktúru vydať´ aj fyzická osoba.  

SH hovorí, že navýšil kapacitu. 

 

Tiskárna 

P oznamuje, že sa bude kupovať 100000ks papiera.  

D. Holý sa pýta, kde sa bude skladovať.  

P chce skladovať v sklade na bloku C.  

K. Jakubů hovorí, že kumbálek nie je odvetrávaný, je nutné nechať otvorené okno, apeluje na nás, aby sme 

ho nechávali otvorené. 

Predseda 

P obhajuje. Chce pridať položku 16000 Kč nové zámky a kľúče do serverovní, PR a zasadačky. SS chce 

ponížiť sieťovú rezervu o potrebnú sumu. Informuje aj o ďalších drahších ponukách: mechatronický 10000 

Kč/zámok, k4 60000 Kč/zámok.  

SBC sa pýta, či toto nemá na starosti SÚZ.  

K. Jakubů odpovedá, že naše miestnosti riešime my, ale dávame kľúč SÚZu.  

D. Holý má obavu o stratu kľúčov.  

P ju nezdieľa. 

Úvahy o falšovaní kľúčov (z plechovky, 3D tlač, ...). 
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Sekera 

SG sa pýta SS prečo chce tak veľa na rezervu.  

SS obhajuje, že optika medzi A a D nie je optimálna. Ďalej je veľa peňazí v sieťovej rezerve viazaných v 

odpisoch. 

SG by znížil na 50%.  

SBB berie to, že virtuálne tam tie peniaze sú, ale názor SG je podľa neho krátkozraký. Ak by zostali len 

odpisy, časom by sa znižoval príspevok do sieťovej rezervy.  

SG má návrh, že po výmene core a wi-fi by sa v lete pomohlo gymu.  

SBB sa smeje, bol to dobrý vtip, počul už po saune, osobne to berie s rezervou. V optimálnom prípade v lete 

bude nacenená wi-fi, čo predbežne vychádza 900000 Kč, čo je dosť peňazí.  

SS hovorí, že za V. Černého sa do siete podľa neho neinvestovalo, takisto odpisy meškali a fitko tiež 

stagnovalo.  

SD hovorí, že zo sieťovou rezervou sa začalo sa za D. Nejerála, prvá bola 10000 Kč.  

SS pokračuje, že sieťová rezerva sa nepoužíva len na sieť.  

SBB a P diskutujú financovanie sauny na úkor sieťovej rezervy.  

SD by už nepoľavil, už teraz je to málo.  

SS pred rokom žiadal 100000 Kč na servery, nakoniec R. Vojčík dohodil servery za 2400 Kč. Podľa neho 

porovnať stav siete a gymu. 

D. Holý si nemyslí, že sa to dá porovnávať. Sieť má 12 rokov viac-menej rovnaký stav, treba investovať 

normálne. Ale gym - sauna je viditeľná a funkčná na rozdiel od Cisiec na blokoch C a F. Chcel by plán, akú chceme 

wi-fi, ako ju riešiť. Vidí toto ako blokovanie služieb, ktoré majú perspektívu. Možno o 10 rokov už sieť nebude držať 

klub. Gym prekvitá, na rozdiel od siete, ale nie je to argument nedať tam peniaze. 

R. Vojčík súhlasí s D. Holým. Nepáči sa mu, že sa kúpia zariadenia, ktoré stoja v sklade, pri čom v gyme by 

sa dalo kúpiť vybavenie. My sme schopní urobiť niečo už teraz, nie odkladať pre ďalších správcov. Navrhuje napísať 

projekt a ísť s ním do banky. 

D. Holý konštatuje, že 5 rokov sa tvorí rezerva a nič sa nerobí. 

M podporuje sieťovú rezervu, pretože udržovať sieť je náročnejšie na znalosti ako gym. Je to na ich 

zodpovednosť, takže keď sa niečo poserie, bude to na ich hlave. 

D. Holý znova pripomína, že neponúkajú žiadny nadštandard. Ponúka pomoc s wi-fi, jediný problém je 

prepojenie s našou databázou. Pôžička od SiliconHillu je podľa neho otázkou 1 telefonátu. 

R. Vojčík vraví, že si nemáme myslieť, že sme sami. Napr. keď odíde core prvok, tak pomôže napr. VIC 

alebo Silicon Hill. 

SS uznáva rečnícke schopnosti D. Holého a R. Vojčíka. 

 

P navrhuje prejsť narýchlo rozpočet. 

 

P navrhuje vymeniť veslo za gumy na stenu v lifterni. 

SS je ochotný ísť na 200000 Kč za podmienky, že nespotrebované peniaze z rozpočtu sa preklopí do sieťovej 

rezervy. 

SG sa cíti nepochopený. Má priority pás, klietka s osami, veslo atď. 

zSBB by radsej chcela veslo, ako žena radšej niečo také. 

zSG hovorí, že to berú na 1 poštovné (osy a klietka). 

SS hovorí, že po reči D. Holého chcel sieťovú rezervu ponížiť na 200000 Kč, po reči R. Vojčíka na 

150000 Kč. 

SBB chce radšej veslo, lebo aerobka je silne podvybavená (pokazené zariadenie). 

SG uznáva, že klietka je na dlhšie obdobie. Veslo je stále v oprave. 

SBB ma subjektívny názor, že buď veslo alebo crossový trenažér. 

SS upozorňuje, že D. Holý a R. Vojčík pretláčajú gym, lebo ho využívajú. 

SBB v reakcii na D. Holého a jeho návrh na pôžičku od SiliconHillu hovorí, že nechce zadlžiť klub. 

R. Vojčík s odstupom času vidí, že je lepšie zadlžiť klub, keď sú v ňom aktívni ľudia s nápadom, nech to 

potom splácajú ľudia v budúcnosti, ktorí možno nebudú takí aktívni. 

K. Jakubů reaguje, že klub si nemôže sám o sebe požičať peniaze, musí si požičať SU ČVUT, vidí to nereálne. 

SBB reaguje na R. Vojčíka, že je hrozba, že sa zadlží klub bez nejakého výsledku. 
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SS je zaneprázdnený programovaním DUSPSu. Mal plány s Pod-O-Labom, rozšíriť do učebne, na čo 

potreboval peniaze, ktoré chcel zo sieťovej rezervy. 

R. Vojčík reaguje, že bez nejakého účelu je to podľa neho len blokovanie peňazí. 

SS sa pýta R. Vojčíka, či sa nechce vrátiť do klubu aktívne.  

R. Vojčík odpovedá, že nie, má bohatý život. 

Uznesenie č. 4 

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaľuje Rozpočet na zimný semester 2015 zaslaný do 

konferencie predstavenstvo@pod.cvut.cz dňa 21.1.2016 o 0:11. 

» (∑: 12; +: 6; -: 3; ±: 3; Uznesenie nebolo prijaté.) 

 

SBB zdôvodňuje, že chcel crossový trenažér, nie klietku a osy, keď sa ponižovala sieťová rezerva. 

P navrhuje kameru do zasadačky.  

SS radšej alarm do serverovne. 

zSN má obavy o výšku sieťovej rezervy.  

SS ho uisťuje, že nebude problém. 

 

P oznamuje, že bod o predĺžení služby sieť pre B. Klíčovú sa odkladá po jej ospravedlnení na mail. 

Uznesenie č. 5 

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaľuje Rozpočet na zimný semester 2015 zaslaný do 

konferencie predstavenstvo@pod.cvut.cz dňa 21.1.2016 o 0:24. 

» (∑: 12; +: 8; -: 1; ±: 3; Uznesenie bolo prijaté.) 

 

P končí schôdzu o 0:28. 

 

V PRAHE dňa 3. marca 2016 

 

 

  ...................................................    ..................................................  

 Ondřej KARMAZÍN Jozef ŠEBÁK 

 Předseda kolejního klubu Pod-O-Lee Místopředseda kolejního klubu Pod-O-Lee 


